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Beste Carnavalsvierders,

We zijn alweer een dikke maand na het Carnavalsweekend en de Vastentijd is 
alweer bijna afgelopen (op dit moment van schrijven 9-7-2022). We kijken terug op 
een mooie invulling van het alternatieve Carnavalsweekend. We hebben louter 
enthousiaste reacties ontvangen en dat doet het bestuur goed.

Het was een hele beproeving. Normaal zijn er overal commissies voor maar nu er 
zoveel zaken die anders gingen dan normaal dat vrijwel alles bij het bestuur terecht
kwam. Binnen enkele weken kon er onverwacht een heel vol weekend worden 
gepland. Jullie hebben je in grote getale aangemeld voor de activiteiten en het 
mooie weer zorgde ervoor dat we een prachtig weekend hebben gehad. 

Dank aan iedereen die zich heeft ingespannen. Dank jullie wel!

Het was wel weer een rollercoaster voor het bestuur en we hopen dat we volgend 
jaar weer een normaal jaar kunnen beleven. Dat is fijn voor het deels nieuwe 
bestuur. Ik herhaal het nogmaals Mirjam, Emily en ik zitten in hun laatste jaar…. Er 
moeten dus nieuwe bestuursleden komen. We gaan er bij de komende ALV op 21 
mei over praten. Je krijgt een uitnodiging voor de ALV of hebt deze inmiddels al 
gehad. We rekenen op jullie komst!

Welnu we gaan op naar de zomer. We hopen dat er initiatieven komen vanuit AC, 
Rv11 of andere groepen om elkaar ook eens in de zomer te treffen. We werken 
graag mee aan positieve initiatieven om elkaar te ontmoeten, bij te kletsen en 
contact te houden. 

Wij wensen jullie allemaal een fijne
zomer 2022! 

Namens medebestuursleden 
Prins Ubbo, Rixt,  Mirjam, Emily, Sikko en
Jitze 

Sander  
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Lieve Oeletoeters, 

De vorige keer ben ik geëindigd met de woorden houd in de gaten wat er mogelijk 
wordt. Volgens mij heb ik niks teveel gezegd. Dankzij de inzet van ons bestuur 
hebben wij als enige vereniging boven de rivieren een prachtig weekend kunnen 
beleven. Op de vrijdag met ceremoniemeester Hendrik de verzorgingshuizen af. 
Vooraf langs Poiesz Noord om daar de oranjekoek stukjes op te halen die onze 
voorzitter Sander heeft geregeld. Had ik al gezegd dat al die stukjes oranjekoek 
gesponsord zijn door Poiesz? Poiesz waar je ook de muntjes kan krijgen van de 
jeugdsponsor actie die je bij Poiesz  op Boschplein kan inleveren. 
De oranjekoekstukjes werden geweldig ontvangen, echt een groot succes. Na 2 
verzorgingshuizen was het tijd voor een lunch, deze stond voor ons klaar in de 
Hofnar, aangeboden door Vorst Jitze, heerlijke gehaktbal en vooraf een soepje, 
geweldig, bedankt. 

Hierna nog 3 verzorgingshuizen waarbij in het Frittemahof bijna alles weer het 
oude was en daarna naar het Wumkeshuis, de residentie van secondant Jan 
Douwe, wat een ontvangst, geweldig. De hele dag was nog wel met een eigen 
mondkapje, geregeld door secondant Pieter en kwamen dan ook goed van pas, het 
voelde  goed om deze dag zo te beleven. 

In de avond de nieuwe Markies, Hendrik Jan, onthuld in de Eekmolen en hierbij ook
mijn portret overhandigd, hierna door naar de Stolp waar we waren uitgenodigd 
om met het bestuur ook mijn portret te overhandigen onder het genot van een 
hapje en een drankje. Al snel weer verder naar de Ierse pub om daar ook weer als 
van ouds binnen te komen met de polonaise, wat voelt dit goed, ook Anouk mijn 
portret overhandigd om daarna naar mijn eigen club te gaan. Heerlijk was daar de 
ontvangst en wat was het gezellig, samen met de aanwezigen mijn portret gegeven
aan de de voorzitter van Advendo Jan Nico. 

De volgende dag in het stadhuis de Stadssleutel mogen ontvangen, mede door Jos 
Kroon heb ik daar nog een mooie speech kunnen houden. Daarna de mini optocht 
bewondert bij dhr, Stalmann op de boot daarna van Menno en Esther een rondje 
Sneekermeer, de verjaardag van Djenna werd hierop gevierd om bij terugkomst 
aan wal een optocht met het dweilorkest de Deurbloazers door de stad te doen. 
Prachtig weer hebben wij gehad, allemaal stralende gezichten en we hebben van 
alles kunnen uitdelen. Ook mijn winkel, Holland and  Barrett, even door gewandeld 
om daarna weer verder te  gaan naar de pub, even een drankje halen.  



Op tijd door naar de Hofnar want hier hadden we 's avonds een buffet, fantastisch, 
heerlijk en goed geregeld. Na de tijd nog gezellig een afzakker gehad en konden we 
nog de polonaise lopen op de muziek van hetzelfde dweilorkest. 

Zondag tijd voor de mis in de Martinuskerk onder de leiding van Vorst Eddy en 
Vorst Wibo en die was toch weer aangepast met carnavaleske uitingen, goed om te
doen en dit hoort zeker een vaste waarde te zijn in het weekend.  In de middag was
er een heuse pubquiz georganiseerd door de activiteiten commissie en die is goed 
in de smaak gevallen, leuk, kan wel eens vaker...... 

Rond een uur of 5 de afsluiting van het weekend, een prachtig dankwoord van 
jeugdprinses Djenna, ikzelf en hierna het traditionele Haringhappen mogen 
openen.  

Iedereen bedankt die dit mooie weekend mogelijk hebben gemaakt en die hierbij 
aanwezig waren. 

We zijn al weer druk aan het brainstormen om binnenkort een mooie/gezellige 
avond te organiseren. 

De groeten van Prins Ubbo 1e 
sien ut niet su swart/wit 
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Hallo allemaal, het carnavals seizoen is inmiddels weer achter de rug 
en wat hebben we hiervan genoten!!
We zijn blij dat sommige dingen toch alsnog door mochten gaan met ons prachtige 
trio, we begonnen met een bezoekje aan omi omi (de overgroot oma van Djenna) 
in het Bonifatius huis.

Daarna gingen we lekker lunchen bij Vorst Wibo en toen sloten we ons aan bij Prins
Ubbo en gevolg in het Frittemahof, wat een feestje!!! 
Op zaterdag gingen we naar het stadhuis om de stadssleutel op te halen van 
Drabbelterp en daarna gingen we naar de boot van Menno en Esther (Dank jullie 
wel hiervoor) voor een gezellige rondvaart met elkaar en natuurlijk gingen we de 
verjaardag vieren van onze Djenna die alweer 10 jaar werd op deze dag 🥳 
Het weer was prachtig op deze dag dus het was extra genieten, toen we weer 
aanmeerden aan wal gingen we gezellig met muziek door de stad om dingetjes uit 
te delen aan het publiek.

Ons jeugdtrio vond het geweldig maar eenmaal in de hofnar deden de voetjes toch 
wel even pijn.. Hier en daar even wat traantjes (moeheid sloeg toe) maar bij het 
buffet waren die al snel weer gedroogd en konden ze genieten van al het lekkere 
eten.. Iedereen die er was kon nog lekker meedansen met het geweldige optreden 
wat de jeugd toch maar mooi even deden met z’n drieën, super leuk!!!

Daarna de dag afgesloten met elkaar en konden ze moe maar voldaan naar huis.
Op zondag de kerk dienst, wat dit jaar ook iets anders was dan anders maar des 
ondanks niet minder leuk.

Jeugdprinses Djenna die een prachtig stukje voor las wat ze enorm goed deed en 
Jay en Lieke die de kaarsen vast mochten houden, super trots!! 
Om 15.00 uur begon de pub quiz, wat een gezelligheid zo met elkaar.
Daarna kwam helaas alweer de afsluiting van het korte maar super leuke seizoen, 
na alle mooie dankwoorden kon iedereen nog even genieten van een lekker 
gehaktbal of haring en toen was het alweer over.. Op dinsdag mochten wij nog 
even langs bij de Bonifatius school, waar we met alle klassen nog een groot feestje 
mochten vieren!!
 
Iedereen bedankt voor jullie inzet en enthousiasme, wij hebben genoten van 
alles!!! Djenna,Jay en Lieke jullie zijn toppers en we zien jullie volgend seizoen 
gelukkig weer!!!  

Tot ziens en Lieve groetjes, de jeugdcommissie 
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Woensdag 16 februari Bingo bij de dames.

Gezellig op woensdagavond met de dames bingo spelen. Iedereen neemt een 
cadeautje mee en legt dat op tafel. Zodra je bingo hebt mag je een ( ingepakt) 
cadeautje pakken van de tafel.
We willen net koffie en thee inschenken als de Hoogheid  met gevolg  binnenkomt.
Is van te voren wel even bij Poiesz langs geweest om gevulde koeken te kopen waar
hij ook nog de nodig Poiesz sponsor punten bij heeft gekregen voor onze Jeugd.
Toch willen we jullie allemaal een beetje laten meegenieten van deze avond.

Jos Kroon had samen
met Marion speciaal 
voor deze avond een
prachtig verhaal 
gemaakt. Bedankt 
hiervoor.
De Hoogheid las dit 
voor en wij moesten 
allemaal goed 
luisteren want in 
elke zin kwam wel 
een cijfer voor welk 
we moesten 
afstrepen op de 
bingokaart.

Namens de dames:  bedankt voor het bezoek Prins Ubo, secondant Pieter en  
secondant Jan Douwe.

Het Bingoverhaal: Carnavalsvereniging de Oeletoeters
De vereniging is opgericht in  februari 19  ………  73
We vierden in 20…….17 ons 44 jarig jubileum.
Onze gezellige damesclub bestaat uit 12 actieve leden. 
Wietske woont op nummer 66
Lenie woont op nummer 22
Sietske woont op nummer 61
Trijnie woont op nummer 63 en Rinske op nummer 35
Marion woont naast nummer 59 en Hinke op nummer 10.
Jelly woont op nummer 24 en Janny op nummer 14. Hetty woont op een boot, 
maar haar postadres is op nummer 1.



De leeftijden van de dames van de damesclub varieert van 54 jaar tot wel meer dan
75 jaar.
Wij nuttigen op onze gezellige avonden altijd de nodige drankjes, soms wel 5 per 
persoon, hoewel sommigen ook maar 3 nemen. Gemiddeld gaan er per avond wel 
zo’n 49 drankjes doorheen, maar als we dorst hebben zijn het er ook wel eens 64.
11 is het gekkengetal, dan vieren we bij de Oeletoeters een jubileum, dus met 22, 
33 en 44 jaar vierden we een extra groot feest, en dat hopen we met 55 jaar ook 
weer te doen.
Het volgende jubileum komt al dichterbij, want over 6 jaar is het al 20   …..28. 
Ook in de Hofnar wordt er geen alcohol verkocht aan mensen die nog geen 18 jaar 
oud zijn.
We hebben ook een club van 50.
Vroeger ging bijna iedereen met 65 jaar met pensioen, maar tegenwoordig kan dat 
pas als je 67 jaar bent. We moeten dus allemaal 2 jaar langer werken.
We hebben ook eens bezoek gehad van een carnavalsvereniging uit Limburg. Die 
heetten de Driekus, zij vieren elke 3 jaar een jubileumfeest. Dat gaat lekker vlot, 
want na 9 jaar, hadden ze dus al 3 jubilea gevierd en met 15 jaar al 5.
Prins Ubbo 1e, heeft maar liefst 43 voorgangers gehad. Een hele lijst.
Tijdens de 2e Wereldoorlog van 40-45 werd er geen carnaval gevierd. Maar vanaf 
46 is men meteen weer begonnen.
Toen wij vroeger op de lagere school zaten, hadden we 6 klassen, tegenwoordig 
zijn het geen klassen meer, maar groepen, en het zijn er nu 8, de kinderen gaan 
met 4 jaar al naar school.
Wij gingen vroeger meestal al aan het werk als we 16 jaar waren. Tegenwoordig 
gaan de mensen pas werken als ze ongeveer 21 jaar zijn, er zijn er zelfs bij die pas 
gaan werken als ze 30 jaar zijn.
De maand februari heeft alleen in een schrikkeljaar 29 dagen. Een schrikkeljaar 
hebben we bijvoorbeeld in 20 32 en 36.
In elk jaar hebben we 7 maanden met 31 dagen.
Het getal 13 wordt door veel mensen gezien als een ongeluksgetal.
Tegenwoordig kunnen veel kinderen niet meer goed hoofdrekenen, wij leerden dat
vroeger op de Lagere School wel.
34+38=72.
En 25+37=62.
Jongeren die na 68 geboren zijn, kunnen zulke sommetjes niet meer maken zonder 
gebruik te maken van een rekenmachine.
Zo’n 48 jaar geleden, in 19 ….74, bestonden de Oeletoeters nog maar 1 jaar.
Toen hadden we nog geen eigen clubgebouw, dat kwam pas veel later.
Prins Ubbo 1e en ook Prins Elroy 1e, hebben de afgelopen jaren veel Oelebollen 
gebakken.



Ze begonnen voorzichtig met eerst 23 oliebollen tegelijk in het vet, maar toen ze 
het wat beter onder de knie kregen, bakten ze soms wel 39 Oelebollen tegelijk.
Vorst Jitze bemoeit zich niet met oliebollen, hij heeft meer verstand van 
gehaktballen. Die verwarmt hij in een hele grote pan, er zitten vaak wel 60  
gehaktballen in die grote pan. Als hij er dan aan het einde van de avond 56 
verkocht heeft, is hij zeer tevreden.
De Oeletoeters hebben veel leden die al ruimschoots met pensioen zijn, zo hebben 
we veel leden die al 69,70 of zelfs 71 jaar zijn.
Er zijn leden bij, die dan ook al 41 of 42 jaar lid zijn van onze vereniging.
Lenie Bones stuurt elk jaar nog verjaardagskaarten naar alle “Eerstgeborenen”, dat 
is erg attent van haar. Sommige van deze eerstgeborenen krijgen al meer dan 27 
jaar elk jaar een verjaardagskaart, geregeld door Lenie Bones.
Er zou zo langzamerhand wel iemand bingo moeten hebben, of mist er nog iemand 
het getal 51 of misschien 26,nee ? nog niemand ?
Nou, dan gaan we nog maar even verder. 
Ik heb nog precies 5 getallen, die nog niet opgenoemd zijn in dit lange verhaal.
Om er maar een eind aan te breien, ga ik die nu gewoon opnoemen.
Dus allemaal de kop er even bij:
Hier komen ze:

58…………53………….47………….52…………..57

Foto’s Carnaval 2022:



Geef de pen door!

Krijg ik ineens de pen van Martijn Postma, snap ik wel. Die woont een straat verderop, slim 
bekeken dus! 

Mijn naam is Paul, ik ben 33 jaar en ik ben de jongste telg van Jos (Prins 2010) en Marion. 
Al vanaf mijn derde levensjaar werden mijn broers en ik betrokken bij de carnavalswagens 
van het toenmalige Sperkhem-Tuindorp. Zo was ik in een vorig leven eens een muis, 
holbewoner, rups, varken, patiënt en berentemmer. In het jaar 2000 ben ik kennelijk 
opgevallen bij de toenmalige jeugdcommissie van de carnavalsvereniging, want in dat jaar 
werd ik gevraagd om jeugdprins te worden voor het seizoen 2000-2001. 
Dit beviel zo goed dat mijn ouders en ik voor de jaren erna hoflid werden. In de tussentijd 
heb nog bij jongerengroep De Black Jack's gezeten, nam ik flarden van het hoffotograaf-
schap op me, en sinds seizoen 2015 maak ik onderdeel uit van de Raad van Elf. In het 
jubileumjaar, 2017 heb ik zelfs naast mijn grote vriend Prins Hendrik II en zijn Tina 
(hofdame) mogen staan als secondant. Dit was een zeer bijzondere ervaring. Ik heb altijd 
gezegd: "Ik wil graag een keer secondant worden, en wel bij één prins in het bijzonder". Dat
laatste is helaas niet gelukt, maar met Prins Hendrik II was het ook geslaagd... (Grapke 
Hendrik hoor...)
In dit jubileumjaar beleefden we van alles wat niet met een pen te beschrijven is, daarom 
ben ik blij dat ik dit typ. We werden op het schaapmarktplein op één- en driewielers gezet 
("Wie vindt dit nou leuk?!"), we raakten goed bevriend met onze Zwolse collega's, we 
werden vorstelijk ontvangen op het prinsentreffen in Nijmegen ("Hey! Loop eens door!!"), 
en op een groots jubileumfeest had Snollebollekes de eer om het podium met ons te delen 
en bleef het tot het laatste biertje een goed feest, vooral die laatsten gleden er gemakkelijk 
in.

In de jaren daarna nam ik gewoon weer mijn plek in achter de camera en tussen de Raad, 
dat voelde meestal toch wel vertrouwd. Niet altijd, want zo heb ik samen met Leo Luimstra,
Sikko van der Werf en Johan Feenstra nog eens de band KISS nagedaan bij het Konkoer 
d'Ouwe Oer, wat die mannen op leeftijd op plateauzolen doen kun je gerust topsport 
noemen. Helaas heb ik relatief weinig prinsen erna voor de lens gehad, want na Wietze, 
Geert-Pieter en Elroy gooide een of ander virus roet in het eten. Maar laten we ervan 
uitgaan dat we komend seizoen normaal kunnen draaien met Prins Ubbo I en Jeugdprinses 
Djenna I, ik heb er alle vertrouwen in.

Nou, ik denk dat de meesten van jullie wel af zijn gehaakt, ik zou ook verder niet weten wat 
ik nog moet schrijven. De volgende persoon redt zich daar doorgaans wel mee...Ik geef de 
pen door aan: Gert Mengerink!

Fijne zomer!
Paul Kroon
P.s. Handjes handjes bloemetjesgordijn!
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Hallo oeletoeters en oeletoeterinnekes,

Yes, gelukkig mochten we leuke dingen doen met Carnaval. We begonnen met de
Jeugdmiddag en Jay was net op tijd uit quarantaine en kon er dus bij zijn. Een 
gezellige bingo en super lekkere pannenkoeken van Tineke!! 

We hebben ook hele leuke dingen mogen doen in het carnavals weekend zoals 
naar mijn omie omie toe, bij wibo lunchen, naar het Frittemahof, het stadhuis en 
daarna gezellig mijn verjaardag gevierd bij papa en mama op de boot en iedereen
super bedankt voor alle cadeautjes die ik van jullie gekregen heb. 

Toen de stad in met de muziek, het uitdelen was erg leuk om te doen maar mijn 
voeten waren wel heel erg moe na al dat lopen. Jay en Lieke hadden ook zere 
voeten, we mochten even chillen thuis en toen hup weer naar de Hofnar voor het
buffet. Super gezellige avond en ons optreden was mega cool en we waren erg 
blij dat Ubbo mee wou doen, al stond ie wel een beetje voor gek maar dat is 
Carnaval!!! Die dag daarna naar de kerk mijn stukje voorlezen best wel spannend 



maar gelukkig ging het goed. Daarna hadden we de pubquiz en ik vond het leuk 
dat ik mee mocht presenteren.

Wij mochten als afsluiting nog naar mijn school om Carnaval te vieren. Iedereen 
was mooi verkleed, we gingen eerst langs de kleuters polonaise doen en toen 
naar mijn zusje ( groep 3 en 4 ) om polonaise te doen daarna gingen we naar mijn 
school, de Bonnetop, en hebben we een discofeestje gehouden!!!!

\

Ik wil jullie bedanken voor dit leuke carnavalsweekend en ik hoop dat we het 
volgend jaar net zo leuk krijgen als dit jaar!

Groetjes Jeugdprinses Djenna 1e
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